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P R O T O K Ó Ł Nr XIV/12 
z Sesji Rady Gminy Nowinka odbytej w dniu 

27 września 2012r. w Gminnym Ośrodku Kultury w Nowince  
 
Obrady XIII sesji otworzył o godz. 11:00 Pan Łukasz Prokorym, Osoba pełniąca funkcję 
Rady Gminy: 
 
Otwarcia sesji dokonał Pan Łukasz Prokorym Osoba pełniąca funkcję Rady Gminy 
wypowiadając formułę „otwieram XIV Sesję Rady Gminy Nowinka. 
Porządek obrad sesji: 
 

1. Otwarcie sesji 
2. przyjęcie porządku obrad 
3. Przyjęcie protokołu z XIII sesji. 
4. Sprawozdanie  Wójta z działalności międzysesyjnej. 
5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) ustalenia wysokości opłaty za wpis do rejestru żłobków i  klubów dziecięcych; 
b) zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

gminy Nowinka  
c) podziału Gminy na okręgi wyborcze, ustalenia ich granic i numerów oraz liczby 

radnych wybieranych w każdym okręgu wyborczym; 
d) podziału Gminy na stałe obwody głosowania. 

6. Wnioski, skargi i interpelacje. 
7. Wolne wnioski. 
8. Zakończenie sesji. 

 
Łukasz Prokorym: Do proponowanego porządku obrad jeden punkt zostanie dodany. Punkt 
o nazwie „apel o udział w wyborach samorządowych dnia 14 października”. Jest to mój apel. 
Szanowni Państwo Rada Gminy Nowinka przyjęła protokół z XIII Sesji Rady Gminy 
Nowinka. 
Kolejny punkt obrad sesji: Poproszę Panią Wójt o przedstawienie swojej działalności w 
okresie międzysesyjnym. 
Wójt Gminy : Sprawozdanie Wójta od dnia 30.08.2012 r. do dnia 27.09.2012r.  
         Uchwały podjęte na XII sesji Rady Gminy Nowinka z dnia 29.08.2012 r.: 
 

1. Uchwała 83/2012 - z dnia 29 sierpnia 2012 r.w sprawie przekazania do prowadzenia 
zadania publicznego Powiatowi Suwalskiemu w zakresie zapewnienia całodobowego 
lub dziennego pobytu w Ośrodku Wsparcia w Lipniaku. 

2. Uchwała 84/2012 - z dnia 29 sierpnia 2012 r. w sprawie wyznaczenia podmiotu 
właściwego do realizacji zadań administracji publicznej w zakresie wspierania rodzin. 

3. Uchwała 85/2012 - z dnia 29 sierpnia 2012 r. w sprawie zmian w Statucie Gminnego 
Ośrodka Pomocy Społecznej w Nowince uchwalonego Uchwałą Rady Gminy 
Nowinka Nr V/36/11 z dnia 31 marca 2011 roku. 

4. Uchwała 86/2012 - z dnia 29 sierpnia 2012 r. w sprawie zaopiniowania wniosku o 
zezwolenie na utworzenie i prowadzenie ośrodka rehabilitacji zwierząt. 

5. Uchwała 87/2012 - z dnia 29 sierpnia 2012 r. w sprawie opinii dotyczącej uznania lasu 
za las ochronny. 

6. Uchwała 88/2012 - z dnia 29 sierpnia 2012 r. w sprawie zmian w budżecie gminy na 
2012 rok. 
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7. Uchwała 89/2012 - z dnia 29 sierpnia 2012 r. w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 
nieruchomości stanowiącej własność Gminy Nowinka. 

8. Uchwała 90/2012 - z dnia 29 sierpnia 2012 r.w sprawie zarządzenia poboru opłaty 
skarbowej w drodze inkasa. 

Ponadto istotne sprawy to: 
1. 31.08 odbyło się spotkanie z doktorem Jackiem Serakiem wykładowcą Szkoły 

Głównej Handlowej w Warszawie. Autorem książek o tematyce zarządzania 
finansami gminnymi. Spotkanie miało na celu przeanalizowanie sytuacji finansowej 
naszej gminy oraz poszukanie możliwych rozwiązań. Z analiz wynika, że jedynym 
rozwiązaniem jest utworzenie planu naprawczego Gminy i ubieganie się o pożyczkę z 
budżetu państwa. 

2. 05.09 odbyło się spotkanie zorganizowane z inicjatywy sołtysa wsi Bryzgiel z 
Głównym Komendantem Straży Pożarnej. Podczas spotkania odbyły się pokazy akcji 
ratowniczych przedstawionych przez członków ochotniczej straży pożarnej w 
Bryzglu. 

3. 11.09 odbyło się spotkanie z mieszkańcami Szczebry i Szczeberki z udziałem 
wykonawców, inspektorów nadzoru i kierownika budowy kanalizacji sanitarnej. 

4. 12.09 odbyło się spotkanie z Nadleśniczym Nadleśnictwa Szczebra podczas którego 
Pan Nadleśniczy wyraził zgodę na dofinansowanie zakupu drzewa, które zostanie 
przeznaczone na pracę remontowe mostu w Strekowiźnie. Jednocześnie chciałabym 
prosić Państwa żebyście Państwo pozostali na Sali nawet jeżeli sesja zakończy się 
trochę wcześniej, gdyż o 12.30 będzie p. Nadleśniczy na prośbę mieszkańców został 
zaproszony, mam nadzieje, że będzie obecny. 

5. 20.09 odbyło się spotkanie z mieszkańcami miejscowości Nowinka, Podnowinka, 
Gatne II z udziałem wykonawców, inspektora nadzoru i kierownika budowy 
kanalizacji sanitarnej. 

Dziękuje. 
Łukasz Prokorym: Dziękuje, Przechodzimy do kolejnego punktu. Poproszę o przedstawienie 
projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości ustalenia opłaty za wpis do rejestru żłobków 
i klubów dziecięcych Pana mecenasa. 
 
Radca prawny P. Maciej Folejewski: Proszę Państwa, projekt uchwały w sprawie ustalenia 
wysokości opłat za wpis do rejestru żłobków i klubów dziecięcych został przygotowany 
zgodnie z przepisami ustawy z 04.02.2012 r. o opiece nad dziećmi w wieku do lat 3. Projekt 
zakłada, że ustała się opłatę za wpis żłobka lub klubu dziecięcego do rejestru żłóbków klubów 
dziecięcych prowadzącego przez Wójta Gminy w wysokości 10% minimalnego 
wynagrodzenia za pracę, ustalonego zgodnie z przepisami o minimalnym wynagrodzeniu. Z 
informacji wynika, że takich żłobków Lub klubów dziecięcych na naszym terenie nie ma, to 
nie zmienia postaci rzeczy, że taki obowiązek Rada ma by ustalić opłaty za wpis do rejestru. 
Maksymalna wysokości opłaty nie może być większa zgodnie z ustawą.  
 
Łukasz Prokorym: Szanowni Państwo Rada Gminy w Nowince podjęła uchwałę w sprawie  
Ustalenia wysokości wpłaty za wpis do rejestru żłobków i klubów dziecięcych. 
 
Przechodzimy do kolejnego punktu: Proszę o przedstawienie projektu uchwały w sprawie 
zmiany studium uwarunkowań i zagospodarowania przestrzennego Gminy Nowinka. 
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Pani Katarzyna Kuźniak, autorka zmiany studium: Przeszliśmy procedurę tworzenia 
zmiany studium, uwag nie złożono, wygląda na to , że Państwo są zadowoleni z tych zmian, 
które zostały wprowadzone, a zresztą to były zmiany porządkujące zapisy poprzedniego 
studium, eliminujące różne błędy, także formalne czyli nieaktywne przepisy, jeżeli chodzi o 
aktualnie obowiązujące, a głównie zmiana studium dotyczyła tego żebyście Państwo mogli 
budować na swoich terenach czy tam gdzie jesteście zameldowani, przeanalizować swoje 
inwestycje, w postaci zabudowy mieszkaniowej jednorodzinnej i letniskowej. Również 
zmiana, w związku z tym, że opracowany jest plan miejscowy dla 5 miejscowości w Państwa 
gminie, zmiana studium dotyczyła również wskaźników, które były w tym studium 
obowiązujące, zawarte, czyli zmniejszenie powierzchni minimalnie w zagospodarowaniu 
przestrzennym, zostało zaopiniowane, wyłożone, postępowanie w sprawie strategicznej 
zgodnie z ustawa o środowisku, a zatem można się starać o fundusze europejskie. Było 
wyłożone do publicznego wglądu a więc udostępnione łącznie z prognozą oddziaływania na 
środowisko. 
Łukasz Prokorym: Szanowni Państwo Rada Gminy Nowinka podjęła uchwałę w sprawie 
zmiany studium uwarunkowań i zagospodarowania przestrzennego Gminy Nowinka. 
Kolejny punkt związany ze zmianami wyborczymi.  
Kolejne 2 punkty związane z zmianami wybroczymy: Zanim przystąpimy do referowania 
uchwał dotyczących zmian okręgów i obwodów wyborczych chciałbym Państwu zaznaczyć, 
że to, iż zajmujemy się tą sprawą to nie moje czy że ktoś z urzędu wpadł na pomysł że 
będziemy zmieniać okręgi i obwody wyborcze, jest to wymóg z przepisów prawa. Od 1 
listopada 2012 r. należy takie uchwały podjąć, biorąc pod uwagę, że są wybory 14.09 i pewne 
terminy obligatorujące moja osobę do działania nowej rady. Przed referowaniem tych uchwał 
chciałem Państwa zagwarantować, że te uchwały były pisane przeze mnie wraz z 
pracownikami urzędu oraz z przedstawicielem Krajowego Biura Wyborczego. Po zapoznaniu 
się z ta uchwała każdy będzie mógł, jeżeli będzie miał jakieś zastrzeżenia będzie mógł taki 
protest złożyć. 
Poproszę Panią Katarzynę Czerwińską o przedstawienie projektu uchwały w sprawie podziału 
na okręgi wyborcze, ustalenia ich granic i numerów oraz liczby radnych wybieranych w 
każdym okręgu wyborczym. 
Pani Katarzyna Czerwińska: Najważniejsze zmiany, które wprowadził Kodeks wyborczy 
polegają na tym, że nie ma okręgów 2-mandatowych. W związku z tym trzeba było podzielić  
okręgi wyborcze Szczebra nr 4 na2 okręgi, tak samo Nowinka- 2 okręgi dwu-mandatowe tak 
jak i Olszanka, Pijawne Polskie i Cisówek i Podkrólówek. Oprócz tego należy zachować 
jednolitą normę przedstawicielstwa, która w gminie wynosi 200,93 i w związku z tym 2-
mandatowe okręgi zostały podzielone.. Staraliśmy się, aby to wszystko wyszło bardzo 
pięknie. Przy podziale na nowe okręgi wyborcze należało uwzględnić sołectwa powołane w 
latach 90 – tych, tak, że to było dosyć trudne, jak Państwo wiedzą najtrudniejszym jest 
Olszanka, Juryzdyka, Barszczowa Góra, Szczepki, gdyż tam niestety w przy[Adku akurat 
Nowinki i Szczebry trzeba to było zrobić. Nie zmieścilibyśmy się w normie gdyż tak samo 
Nowinka ma ponad 300 mieszkańców i Szczebra. Jedna z najważniejszych jeszcze spraw  to, 
że wyborcy w liczbie 15 mogą złożyć skargę do komisarza wyborczego na uchwalę od daty 
jej ogłoszenia. 
-A kiedy będzie ogłoszona? 
 P. Czerwińska: ogłoszona będzie jak się ukaże w Dzienniku Wojewódzkim. W związku z 
tym po konsultacji z krajowym biurem wyborczym robimy to w ten sposób, że każdy sołtys 
otrzyma do pokwitowania uchwałę w sprawie podziału na okręgi wyborcze i my uznajemy 
ten dzień wywieszenia na tablicy sołeckiej i to jest dzień ogłoszenia. 
Łukasz Prokorym: Proszę Państwa ta uchwała Panie Tadeuszu, ona nie dotyczy wyborów 
które będą sie odbywały w naszej gminie 14.10. Te wybory odbywają się na starych zasadach, 
zmiana dotyczy wszystkich wyborów, które będą się odbywały kolejnej kadencji. 
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P. Katarzyna Czerwińska: Uchwała nr XIV/93/2012 Rady Gminy Nowinka z dnia 
27.09.2012 r. w sprawie podziału gminy Nowinka na okręgi wyborcze, ustalenia ich granic i 
numerów oraz liczby radnych w każdym okręgu. 
Łukasz Prokorym: Ominę podstawę prawna, bo jest dosyć długa.  
§ 1. Dla wyboru Rady Gminy Nowinka dokonuje się podziału Gminy Nowinka na okręgi 
wyborcze, ustala ich granice i numery oraz liczbę radnych wybieranych w każdym okręgu 
wyborczym w sposób określony w załączniku do niniejszej uchwały. 
§ 2. Wykonanie uchwały powierza się Wójtowi Gminy Nowinka. 
§ 3. Po jednym egzemplarzu uchwały przekazuje się niezwłocznie Wojewodzie Podlaskiemu i 
Komisarzowi Wyborczemu w Suwałkach. 
§ 4. Do nowych, przedterminowych i uzupełniających wyborów do Rady Gminy Nowinka 
przeprowadzanych w trakcie kadencji w czasie, której niniejsza uchwała weszła w życie, 
stosuje się dotychczasowy podział gminy na okręgi wyborcze. 
§ 5. Na ustalenia Rady Gminy Nowinka w sprawach okręgów wyborczych wyborcom, w 
liczbie co najmniej 15, przysługuje prawo wniesienia skargi do Komisarza Wyborczego w 
Suwałkach w terminie 5 dni od daty podania do publicznej wiadomości w sposób 
zwyczajowo przyjęty niniejszej uchwały. 
§ 6. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia i podlega ogłoszeniu w Dzienniku 
Urzędowym Województwa Podlaskiego oraz podaniu do publicznej wiadomości, w sposób 
zwyczajowo przyjęty. 
 
Okr ęgi wyborcze: 
1. Nowinka nr 5-30, Szczebra nr 60-64, l. mieszkańców-150, liczba wybieranych radnych- 1 
2. Nowinka od nr 31 do końca –liczba mieszkańców 166, liczba wybieranych radnych -1 
3.Gatne Drugie, Gatne Pierwsze- liczba mieszkańców 178, liczba wybieranych radnych-1                                
4. Podnowinka wraz wsią Upustek , Szczepki bez nr 29 wraz z wsią Olszanka nr 31-36, liczba 
mieszkańców 230, liczba wybieranych radnych- 1 
5. Szczebra nr 1-29A- liczba mieszkańców 179, liczba wybieranych radnych-1                                                 
6. Szczebra nr 30-59A i Szczebra od nr 65 do końca- liczba mieszkańców 159, liczba 
wybieranych radnych- 1 
7. Strękowizna wraz z wsią Blizna- liczba mieszkańców 129, liczba wybieranych radnych-1                              
8. Józefowo, Sokolne, Szczeberka-liczba mieszkańców   251, liczba wybieranych radnych-1                                                   
9. Bryzgiel, Krusznik wraz z wsią Zakąty- liczba mieszkańców 225, liczba wybieranych 
radnych -1 
10. Ateny, Walne- liczba mieszkańców 184- liczba wybieranych radnych -1                                                   
11. Danowskie, Monkinie wraz z leśniczówką Monkinie- liczba mieszkańców 225, liczba 
wybieranych radnych -1 
12. Kopanica, Tobołowo wraz z osadą Tobołowo- liczba mieszkańców 190, liczba 
wybieranych radnych -1 
13. Cisówek, Olszanka nr 1-30, Podkrólówek (wieś Cisówek nr 21, 23, 25-28)-liczba 
mieszkańców 244, liczba wybieranych radnych -1 
14. Osińska Buda, Pijawne Polskie, Pijawne Ruskie- liczba mieszkańców 268, liczba 
wybieranych radnych-1 
15. Barszczowa Góra wraz z wsią Olszanka nr 37-42 i nr 44, Juryzdyka wraz z wsią Olszanka 
nr 43 i nr 45-61, Szczepki nr 29- liczba mieszkańców 236, liczba radnych -1                                                   
 
Łukasz Prokorym: Szanowni Państwo Rada Gminy Nowinka podjęła uchwałę w sprawie  w 
sprawie podziału gminy Nowinka na stałe obwody do głosowania. 
P. Katarzyna Czerwińska: W związku z nowym podziałem na okręgi KBW zasugerowało 
żeby zrobić jeszcze jeden dodatkowy obwód do głosowania a dlatego ze odwód w 
Monkiniach i w Olszance były o połowę mniejsze niż Nowinka. Dwa razy więcej osób 
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przychodziło, szkoła w Nowince jest duża, ale korytarzyk mam mały w związku z tym 
propozycja jest taka, żeby utworzyć w GOK-u jeszcze jeden dodatkowy obwód głosowania, 
czyli będą 4. W równym czasie komisje będą mogły przekazywać wyniki głosowania i 
podziale tych obowiązków miedzy komisjami był podobny.  
Łukasz Prokorym: Obwód nr 1 ma siedzibę w GOK-u,  i granice obwodu przedstawiają się 
w sposób następujący: Gatne Drugie, Gatne Pierwsze, Nowinka, Olszanka nr 31-36, 
Podnowinka, Szczebra nr 60-64, Szczepki bez nr 29, Upustek. 
Obwód numer 2 z siedzibą w Zespole Szkół w Nowince: Blizna, Józefowo, Sokolne, 
Strękowizna, Szczeberka, Szczebra nr 1-59A, od nr 65 do końca. 
Obwód numer 3 z siedzibą w Szkole Podstawowej w Monkiniach: Ateny, Bryzgiel, 
Danowskie, Kopanica, Krusznik, Monkinie, Tobołowo, Walne, Zakąty. 
Obwód numer 4 z siedzibą w Szkole Podstawowej w Olszance: Barszczowa Góra, Cisówek, 
Juryzdyka, Olszanka bez nr 31-36, Osińska Buda Pijawne Polskie, Pijawne Ruskie, 
Podkrólówek, Szczepki nr 29. 
Identycznie jak w przypadku wcześniejszej uchwały wyborcom w liczbie, co najmniej 15 
przysługuje prawo wniesienia skargi do komisarza wyborczego w Suwałkach w terminie 5 
dni od podania do publicznej wiadomości niniejszej uchwały. 
Szanowni Państwo Rada Gminy Nowinka przyjęła uchwałę w sprawie podziału gminy 
Nowinka na stałe obwody głosowania, ustalenia ich numerów, granic oraz siedzib 
obwodowych komisji wyborczych. 
 
Przechodzimy do kolejnego punktu: Do Rady Gminy w ostatnim okresie nie wpłynęły 
żadne wnioski i skargi do mojej osoby.  
Cały czas jest rozpatrywana skarga P. Wowczuk z uwagi na jej trudność merytoryczną 
wynikającą z wielości wskazanych tutaj w tej skardze decyzji i wielości wchodzących na 
siebie terminów podjąłem taką decyzję i wystąpię do Urzędu Wojewódzkiego z prośbą o 
wskazanie właściwych trybów, jakie powinny być w tej sprawie wskazane. 
 
P. Wójt:  Z racji tego, że Starostwo Powiatowe miało troszeczkę zamieszania z gruntami pod 
drogi niektóre, ja bardzo proszę żeby Pan Bartosz za chwile przedstawi konkretne odcinki 
dróg, o które chodzi i jest prośba o zaopiniowanie zamiany gruntów, powiatowej na gminną i 
odwrotnie. Proszę Państwa pomimo tego, że był lekki nacisk, żeby to było zrobione wcześniej 
na tej sesji. Natomiast pozwoliła sobie to troszeczkę przeciągnąć, zależy mi na tym żeby już 
radni, którzy będą przy następnej sesji obecni żeby to oni podejmowali taką decyzję i z racji 
tego, że musze przystąpić do zaopiniowania chciałabym usłyszeć, nie mamy radnych, ale 
sołtysów, dla których te drogi leża, czy ewentualnie są za czy przeciw, jak to widzą. 
Pyt. Mieszkańca: Czy Pani Wójt na dzień dzisiejszy jest w zorientowana, wie Pani, jakie, 
drogi gminne i metrów, kilometrów. 
P. Wójt:  Do tej pory, nie do końca teraz dopiero w planach kanalizacji okazuje się, ze 
Starostwo sobie przypomina, ze do końca ta droga jest drogą powiatową, a powinna być 
gminna i odwrotnie. Czy Państwo wiedza, o jakie odcinki drogi chodzi? 
P. Jerzy Kłoczko: Oczywiście, że wiemy. Podejrzewamy, że chodzi o drogę Szczebra, 
Szczeberka, Józefowo, Podkrólówek, Cisówek, Kurianki. I ja myślę, że moja opinia i 
sołtysów i wszystkich mieszkańców jest żeby nic nie zmieniać, bo od pamiętamy za dawnych 
czasów ta droga była wojewódzka , później przejął ją powiat, była powiatowa, do tego czasu 
powiat ją naprawiał i niech ona będzie, bo to jedyny szlak który można połączyć dwie gminy 
czyli gminę Nowinka z gminą Raczki[…] Starosta obiecał, że sukcesywnie robił i słowa 
dotrzymał, obiecał, że zbuduje most, zaleje kawałek[...]A co najważniejsze Pan sołtys tu 
przypomina, że na tą drogę zrobimy jest projekt, aż do wsio Kurianek. Cały projekt jest 
zrobiony, modernizacji tej drogi, od Szczebry do wsi Kurianki. 
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P. Wójt:   Proszę Państwa czyli ja rozumiem, że decyzję Państwa byście woleli żeby nie 
podejmować. 
P. Jerzy Kłoczko: Oczywiście, że nie. Niech Pani Wójt napisze czy z panem Starosto 
porozmawia ze obojętnie, jaka kara będzie powinniście radni dbać o to żeby ta droga została 
powiatowa, bo jest to przyjęcie, jest to dodatkowy i ogromny koszt dla urzędu gminy, 
utrzymania tej drogi. 
P. Wójt:  Ktoś ma zdanie odmienne? Wszyscy tak samo. Proszę Państwa z racji tego, że 
naprawdę właśnie taką decyzję podjęłam a nie inną żeby ni forsować na tej sesji gdzie, ani ja 
ani Pan Prokorym nie jest odpowiednim, tak z dziada pradziada mieszkańcem tylko państwo, 
tam mieszkacie, tam żyjecie od lat i znacie te swoje drogi lepiej, więc dlatego taka a nie inna 
decyzja. 
Łukasz Prokorym: Szanowni Państwo przerwę ten punkt wolne wnioski. Przygotowałem dla 
Państwa taki apel ode mnie do państwa z prośba o udział w wyborach. Pozwolę sobie go 
państwu odczytać: 
Apel o udział w wyborach samorządowych w dniu 14.10.2012 r.: 

Pół roku pracy, jako osoby pełniącej obowiązki rady gminy Nowinka sprawiło, że 
czuję się obywatelem Nowinki, obywatelem z wyboru a nie z urodzenia.  Z tego właśnie 
powodu pragnę poprosić Państwa – mieszkańców gminy Nowinka o udział w wyborach 
samorządowych. 
 Apeluję do wszystkich mieszkańców gminy Nowinka o pójście do urn wyborczych  
w niedzielę 14 października 2012 roku. Dokonajcie Państwo wyboru ludzi, którzy będą 
Państwa reprezentować oraz rozwiązywać Państwa problemy. Należy pamiętać, że udział  
w wyborach jest nie tylko przywilejem i prawem, jest także obywatelską powinnością.  
 Jeden z amerykańskich kongresmenów ponad sto lat temu powiedział, że rada gminy 
jest lustrem gminy.  Wysoka frekwencja w wyborach spowoduje, że to odbicie będzie 
odzwierciedlało rzeczywiste troski i potrzeby mieszkańców Nowinki. 
  Liczy się głos każdego obywatela. W ten sposób dajemy świadectwo, że słowa 
„Polska”, „Ojczyzna” oraz „Mała Ojczyzna” są bliskie naszym sercom. 

Jest totalnie apolityczny, jest to prośba o udział w wyborach. Chciałbym wszystkim 
osobom, które startują pogratulować odwagi, że państwo podjęliście się próby 
zweryfikowania swojej osoby wśród mieszkańców i wszystkim państwu życzę abyście w tych 
wyborach uzyskali jak najlepszy wynik. 
Wracamy do punktu wolne wnioski: czy ktoś kolejny chciałby zabrać głos? 
Pyt. Mieszkańca: Co się dzieje z tym światłem w Olszance? Czy to była kara za coś dla 
Olszanki? 
Pan Bartosz Cichy: Jeśli chodzi o oświetlenie w całej gminie to w zeszłym tygodniu było 
wysyłane zlecenie do zakładu energetycznego z wyznaczonymi punktami np. w jakieś 
miejscowości latarnia nie świeci? 
Pyt. Mieszkańca; U nas od samego początku nie świeci? 
Pani Wójt:  Jest pełno zgłoszeń ze te lampy nie świecą. Są zlecenia ze od zmierzchu do 22.00 
w całej gminie bez żadnych wyjątków. I to zlecenie było wcześniej, teraz poszło ponownie, 
dlatego że rzeczywiście mieszkańcy zgłaszają, że w Atenach, co druga lampa się nie pali. W 
Olszance niektóre się nie pala, w Szczebrze jakieś punkty zapalają się o świcie. Jeżeli 
państwo życzycie sobie to do wglądu może być pismo, które wysyłaliśmy do energetyków i 
po raz któryś z urzędu z zaznaczeniem była ujęta i Olszanka i inne punkty zgłaszane przez 
mieszkańców, żeby naprawić i uregulować. 
Pyt. Mieszkańca: Jak z dogami z podsypaniem jest możliwości? 
Pan Bartek Cichy: Trwają pracę odnośnie wodociągów i kanalizacji. 
Pyt. Mieszkańca: To nie chodzi na Nowinkę, a Strękowiznę, tam jest taki most zniszczony i 
jest droga, tam są dwie takie dziury, tam nie ma możliwości. 
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Pani Wójt:  Na poprzedniej sesji mówiłam, że 17 tys. Zostało do końca roku na równanie, 
zwirowanie i odśnieżanie. I z racji tego, że jest to po prostu bardzo nikła kwota, która nie 
starczy na załatwianie wszystkich dziur, jeżeli bezziemny mieli dużego pecha i śnieg spadnie 
wcześniej niż w styczniu po prostu możemy znaleźć się w sytuacji, gdy wyrównamy jakieś 
drogi a potem nie będziemy mieli, za co ich odśnieżać. Dlatego w sytuacji tylko i wyłącznie 
kryzysowych będą podlegały naprawie.  
 
Łukasz Prokorym: Dziękuje Państwu za przybycie.  
Zamykam XIV sesje Rady Gminy Nowinka. 
Zakończenie sesji godz. 12.30. 
 
Protokołowała: 
Katarzyna Czerwińska 
 
                          
 


